
Tvarkome RIngo aikštelę

Parašė Administrator

Tęsiame pradėtus darbus ir toliau įrenginėjame pirmą ir kol kas vienintelę Lietuvoje ringo
aikštelę pagal visus reikalavimus. Norėtųsi tikėti, kad kada nors jų bus ir daugiau. Su gera
komanda tai daryti yra smagu. Tai užsibrėžto tikslo siekimo procesas, jis nelengvas bet
malonus. Ir aišku nepamirštame ir treniruotis, nors vasara ir karšta mūsų malinos dirba pilnu
krūviu, o taip pat auga ir jaunimas, kuris mokosi bazinių dalykų. Geros vasaros visiems!
Daugiau aikšelės foto čia .
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